
Stichting Dorpshuis Azewijn 
De voorzitter de heer Frans Pruijs krijgt het woord en start zijn presentatie. 
 
Hieronder de punten welke toegelicht zijn: 

1. Inleiding 
2. Bestaande situatie 
3. Veranderingen t.o.v. 1e plan  
4. Nooduitgang aan Brummelhof zijde  
5. Opslagruimte + toevoeging multifunctionele ruimte 
6. Buitenruimte 
7. Vragen 

 
Gestelde vragen en opmerkingen 
Parkeren wordt een knelpunt. Misschien verderop een stuk grond gebruiken voor parkeren. 
 
Waar komt de garderobe? 

• Wel voorin maar de opstelling wijzigt. 
 
Wat is de planning? 

• Vergunning wordt eind deze week ingediend. 
• We hopen om na de bouwvak te beginnen. 

 
Is het een idee om de muur welke dwars staat te verzetten na de glazen deuren? 

• Wordt de garderobe kleiner. 
 
Waarom het plafond anders vorm geven? 

• De energiekosten zijn heel erg hoog. Hiermee kunnen we besparen.  
• Momenteel zijn we nog een andere mogelijkheid aan het onderzoeken om energiekosten te 

besparen waardoor het plafond zichtbaar blijft. 
 
Worden die plannen nog een keer gedeeld? 

• Nee, we willen nu echt doorgaan. 
 
Eénrichtingsweg is geen goed plan omdat er dan voor ons huis auto’s gaan keren.  
Dit is tevens bij de notaris vastgelegd. 

• Het blijft nog wel een mogelijkheid.  
 

 
 
  



 


